
Protest brief ondernemingsfonds  

Geachte raadsleden , 

Goedenavond mijn naam is Willem Doorn ben actief bestuurslid van Lto plaatselijke en provinciale 

afdeling en heb een tuinbouw bedrijf hier in de gemeente Heerde .Ondernemersfonds klinkt in eerste 

instantie leuk geld ophalen en leuke dingen doen voor de kernen en toeristen .Elke gemeente int 

belasting WOZ om er vervolgens die dingen te doen die nodig zijn om de samenleving draaiende te 

houden en daar bedoel ik mee wegenonderhoud ,bermonderhoud,sociale voorzieningen in stand 

houden hier krijgt burger en bedrijf iets terug van het geïnde geld .Het ondernemingsfonds 

daarentegen is ook een vorm van belasting innen .De mensen achter het ondernemingsfonds hebben 

gedacht als we de bedrijven op het industrieterrein en de winkeliers maar mee hebben dan creëren 

we draagvlak , dat zullen ze zeker hebben, de voorstellen die ze gedaan hebben stond geen enkele 

voordeel voor de agrariër bij. Terwijl wij wel een heel groot deel van het fonds funden zoals uit de 

plannen blijkt . hierbij enige uitleg over de  

berekeningen die gemaakt zijn 

de huidige heffing 2018 is 488 ,70 per 100.000,- 

als daar 70 euro bijkomt is dat een verhoging van 14.3 % 

daar komen de reguliere verhogingen nog bij 

de agrariërs dragen volgens raming 36000,- bij op de verwachte opbrengst van 200.000, 

is dus 18 %.  

Houd dus ook in dat het kleine clubje agrariërs ook al voor 18 % bijdragen aan de totale opbrengst 

van de ozb niet woningen. 

 

 



Hierbij kan je er wel vanuit gaan dat van het aantal van 180 agrarische bedrijven die de gemeente telt 

voor de heffing veel kleine betalers bij zitten .minder dan de helft van de bedrijven zal zeker drie kwart 

van de heffing betalen 

wij pleiten er dan ook voor om dit voorstel niet aan te nemen. Omdat er voor de agrariër niks te halen 

valt. Na mij zullen ook enkele sprekers inspreken over hetzelfde onderwerp . Als u vragen hebt wil ik 

u vragen dit na de andere sprekers te doen  
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